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      Annotation

    
        
          Работа заключается в разработке проекта АЭС в Белгородской области с реакторной установкой ВВЭР-1200 ТОИ. Выбрано основное и вспомогательное оборудования энергоблока. Проведены геометрический, нейтронно-физический и теплогидравлический расчет активной зоны ВВЭР-1200 ТОИ. Нейтронно-физический расчет произведен в четырёхгрупповом приближении и уточнен в программе САПФИР_95. Разработана и рассчитана тепловая схема К-1200-6,8/3000. Специальное задание заключается в модернизации электроприводов ПЭН 5-6 блоков ЛАЭС, методом частотного регулирования. Проект АЭС соответствует современным проектам с ВВЭР, АЭС является пригодной к строительству. Определены технико-экономические показатели.
        

        
          The work consists in the development of a nuclear power plant project in the Belgorod region with a VVER-1200 TOI reactor plant. The main and auxiliary equipment of the power unit has been selected. Geometric, neutron-physical and thermohydraulic calculations of the VVER-1200 TOI core were carried out. The neutron-physical calculation was performed in the four-group approximation and in the SAPHIR_95 program. К-1200-6.8/3000 cycle has been developed and calculated. The special task is to modernize the electric drives of the PEN 5-6 units of the NPP, by the method of frequency regulation. The NPP design complies with modern designs with VVER, the NPP is suitable for construction. Technical and economic indicators are determined.
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